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OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 
Attemsov trg 3, 

3342 Gornji Grad 

 
  tel: (03) 839-18-50 

  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
 

Datum: 04.04.2013 

Naš znak: 03201-0023/2010-2013-5 

 

 
 

ZAPISNIK 
 

23. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki je bila 

dne 04.04.2013.2013, ob 18.00 uri v sejni sobi Kulturnega doma Gornji Grad 

  

Prisotni člani občinskega sveta:  
Poiškruh Marko, Ugovšek Jože, Čretnik Tomaž, Krefl Anton, Galin Franc, Rup Franc, Jelšnik Marko, 

Špeh Martina, Mavrič Terezija in Kramer Kristjan.  
 

Ostali prisotni: župan Ogradi Stanko, direktorica občinske uprave Rihter Jožica in sodelavki občinske 

uprave Zakrajšek Zvonka in Podbrežnik Erika. 
 

Opravičeno odsoten: Žerovnik Tomaž. 

Predstavnikov medijev ni bilo. 
 

Sejo je vodil župan Ogradi Stanko, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je 

pisala Podbrežnik Erika. 
 

Za 23. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 

01. Ugotovitev sklepčnosti 

02. Pregled in potrditev dnevnega reda 

03. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje OS z dne 21. marca 2013 

04. Odlok o 1. spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2013  
05. Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Modernizacija lokalne 

ceste LC 107010 Sluga – Nova Štifta – Črnevska rida, III. faza« 

06. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 
07. Razno  

 

K točki 1) 

Župan Ogradi Stanko je pozdravil vse navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 10 svetnikov, zato je 
seja sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 
Prisotnim je župan predstavil dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb.  
 

Župan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 3)  

Na predloženi zapisnik 22. redne seje je imel Rup Franc pripombi na zapis v tretjem in četrtem 

odstavku devete točke dnevnega reda. Zapisa se pravilno glasita: 
Rup Franc pove, da bi morali izvajalci zimske službe bolj paziti, da ne bi prihajalo do razbitih 

robnikov, ograj, … 

Rup Franc je predlagal, da se pokrov kanalizacijskega jaška pri kapelici v centru trga, zabetonira. 
 

Župan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 22. redne seje, ki je bila dne 21.03.2013, s 

pripombama. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih10 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
K točki 4)  

Župan pove, da je v proračunu za leto 2013 na proračunski postavki 13022011 planirana 

Modernizacija mostu čez Dreto v Šmiklavžu v skupnem znesku 292.617,00 EUR. V januarju 2013 

smo s strani Agencije RS za okolje, Celje prejeli vodno soglasje, za prej omenjeno modernizacijo 
mostu, v katerem nam nalaga tri pogoje, za katere vemo, da realizacija ni mogoča do 12.04.2013, ko je 

potrebno oddati prijavo na razpis pri Ministrstvu za gospodarski razvoj in tehnologijo v skladu z 21. in 

23. členom ZFO-1. Agencija RS za okolje nam je naložila naslednje pogoje:  
- za gradnjo TK voda, elektro voda, vodovoda ter izpusta meteorne kanalizacije na vodnem zemljišču 

  vodotoka Dreta v lasti Republike Slovenije, je potrebno pridobiti služnostno pravico; 

- za modernizacijo mostu čez Dreto na vodnem zemljišču, ki je v lasti Republike Slovenije, je 

  potrebno pridobiti stavbno pravico; 
- Občina Gornji Grad mora z upravljavcem vodne infrastrukture, Agencijo RS za okolje, skleniti  

  pogodbo o ureditvi medsebojnih razmerij zaradi gradnje vodne infrastrukture . 

V mesecu februarju 2013 so bile na ARSO v Ljubljano poslane vloge za vse tri pogodbe. V 
telefonskem razgovoru so zatrdili, da rešujejo še lanske pogodbe in ne morejo naše občine obravnavati 

prednostno. 

V tem času smo intenzivno iskali druge možnosti in v ospredju sta bila dva predloga za modernizacijo 
ceste: 

1. Lokalna cesta LC 107020 Rogačnik – Lenart – Mačkin kot – Amer v odcepu Kosov Brod – 

Suhoveršnik in 

2. Lokalna cesta LC 107010 Sluga – Nova Štifta – Črnevska rida v odcepu od Matjažev proti 
cerkvi Nova Štifta v dolžini 920 m. 

Župan pove, da je sklical sestanek s svetniki KS Nova Štifta, na katerem jim je pojasnil, da realizacija 

projekta  Modernizacija mostu čez Dreto v Šmiklavžu ni mogoča. Na sestanku jim je predstavil dva 
predloga za modernizacijo ceste. Po sestanku s svetniki iz KS Nova Štifta je bila sprejeta odločitev, da 

se predlaga izvedba modernizacije ceste  LC 107010 Sluga – Nova Štifta – Črnevska rida. 

Modernizacija zajema posodobitev 920 m ceste, ki je zelo ozka in nevarna za šolske prevoze kot tudi 
ves ostali promet, montiranih pa ni niti zaščitnih cestnih ograj. O tem nas opozarja tako prevoznik 

šolskih prevozov kot krajani, na nevarnost odvijanja prometa na navedeni cesti je opozarjal tudi Svet 

za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

Finančna sredstva se zagotovijo v 1. rebalansu proračuna Občine Gornji Grad za leto 2013 tako, da se 
sredstva znižajo na proračunski postavki 13022011 »Modernizacija mostu čez Dreto v Šmiklavžu« 

in zagotovijo na proračunski postavki 13022014 "Modernizacija lokalne ceste LC 107010 Sluga – 

Nova Štifta – Črnevska rida, III. faza" v višini 212.980,23 EUR. 
Zaradi povečanja stroškov v zvezi z zimsko službo sezona 2012/2013 je potrebno na postavki za 

financiranje zimske službe zagotoviti dodatna sredstva. Predlaga se zmanjšanje sredstev na 

proračunski postavki 13022001 Tekoče vzdrževanje cest za 40.000,00 EUR in povečanje sredstev na 

proračunski postavki 13022003 Zimska služba na občinskih cestah za 40.000,00 EUR. Zmanjša pa 
se tudi postavka 13022007 Ureditev lokalne ceste skozi naselje Prod, zaradi že znanega izvajalca 

izbranega na javnem razpisu. Podpisana pogodba je nižja od predračunske vrednosti.  
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V razpravo so se s svojimi mnenji in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: Špeh 

Martina, Jelšnik Marko, Ugovšek Jože, Galin Franc, Rup Franc, Čretnik Tomaž, Mavrič Terezija in 

Poiškruh Marko. 
 

Jelšnik Marko pove, da ni prav, da so samo svetniki KS Nova Štifta odločili, kateri predlog 

modernizacije ceste se bo realiziral. Svetnike je seznanil z dopisom Janeza Suhoveršnika v katerem 
navaja, da mu je bilo obljubljeno, da se bo izvedla modernizacija LC 107020 Rogačnik – Lenart – 

Mačkin kot – Amer v odcepu Kosov Brod – Suhoveršnik, v kolikor se ne bo izvedla modernizacija 

mostu čez Dreto v Šmiklavžu. Jelšnik Marko se je tudi sam ves čas razprave zavzemal, da bi se 
realiziral ta projekt.  

 

Vsi svetniki so se pa strinjali, da jih je potrebno s takšnimi spremembami proračuna seznanjati pred 

izdelavo DIIP-a, ter jim v bodoče dati tudi možnost izbire med več projekti.  
 

Župan poda v potrditev predlog sklepa 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o prvi spremembi Odloka o proračunu 

Občine Gornji Grad za leto 2013. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 10 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

V nadaljevanju te točke poda župan na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme spremembo Načrta razvojnih programov za leto 

2013. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 1 glasom »proti«. 

 

K točki 5) 

Rihter Jožica, direktorica občinske uprave uvodoma pove, da je DIIP izdelalo podjetje Vising d.o.o 

Mozirje na podlagi projektantskega predračuna, ki ga je izdelalo podjetje Corus inženirji d.o.o. 
Ajdovščina. Predmet DIIP-a je "Modernizacija lokalne ceste LC 107010 Sluga – Nova Štifta – 

Črnevska rida , III. faza", to je del lokalne povezovalne ceste na senčni strani Menine v Novi Štifti. 

Modernizacija bo zajela posodobitev 920 m ceste, ki je zelo ozka in nevarna za šolske prevoze kot tudi 
ves ostali promet, tudi ni zaščitnih cestnih ograj, brižine pod cesto pa so zelo strme. Nujnost 

rekonstrukcije se je še povečala po lanskoletnem jesenskem neurju, ki je cesto še dodatno 

poškodovalo. Po terminskem planu se izvedba projekta predvideva od julija do septembra 2013.  
Predračunska vrednost investicije za gradbena dela je 201.601,43 EUR z DDV, z lastnimi viri bomo 

financirali 51.391,43 EUR stroškov gradbenih del, preostanek v višini 150.210,00 EUR pa bo pokrit iz 

proračuna RS. Občina poleg stroškov za gradbena dela, financira iz lastnih sredstev tudi stroške 

nadzora v znesku 4.000 EUR in projektno dokumentacijo v znesku 7.378,80 EUR.  
 

V razpravo so se s svojimi mnenji in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: Galin 
Franc, Jelšnik Marko, Ugovšek Jože, Rup Franc, Poiškruh Marko, Čretnik Tomaž in Krefl Anton. 

 

Svetniki so predlagali, da se preveri ali je bolje montirati leseno varnostno ograjo ali kovinsko. 
 

Župan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

 

 
 

SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta 

    (DIIP) za izvedbo investicije »Modernizacija LC 107010 Sluga – N. Š. – Črnevska rida, III. 

    faza«, ki ga je izdelal Vising d.o.o. Mozirje, marec 2013, v predloženi obliki. 

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 201.601,43 EUR (z vključenim davkom na dodano 
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    vrednost) in se bo izvajala skladno s časovnik načrtom od julija 2013 do septembra 2013. 

3. Vire za financiranje zagotavljajo: 

    - Proračun RS (21. in 23. člen ZFO-1) v znesku 150.210,00 EUR 

    - Lastna finančna sredstva v znesku 51.391,43 EUR. 

4. Sklep velja z dnem sprejema. 
   
Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 6) 

Čretnik Tomaž je vprašal, kakšno nalogo ima Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

ter kje je možno pogledat poročila sveta? Rihter Jožica pove, da je SPV imenovan s strani 

občinskega sveta, sestaja se 3 do 4-krat letno po potrebi. SPV sodeluje v posameznih akcijah 

z SPV v Ljubljani, v začetku šolskega leta poskrbi za varno pot v šolo, podaja predloge za 

izboljšanje varnosti na cestah v občini, sodeluje s cestnim inšpektorjem,... Gradivo in 

zapisniki sestankov so na vpogled na občini.  

 

Čretnik Tomaž je vprašal, zakaj še ni odgovora na pobudo za postavitev ogledala pri kapelici 

v centru Bočne? Rihter Jožica pove, da lastnik zemljišča ni dal soglasja za postavitev, zato 

pobuda še ni realizirana. 

 

Čretnik Tomaž pove, da pred časom podana pobuda za omejitev tovornih vozil skozi vas do 

pokopališča, ne sme omejevati smetarskih vozil in pobiralcev mleka. 

 

Kramer Kristjan je dal pobudo, da OŠ Gornji Grad ustanovi sklad za zbiranje denarja s 

prostovoljnimi prispevki, koncerti,... za potrebe reševanja strehe na OŠ Gornji Grad ali 

financiranje investicije v nov vrtec, v kolikor je to zakonsko dopustno. 

Župan pove, da je možno ustanoviti sklad za pomoč otrokom, ki izhajajo iz socialno šibkih 

družin, ne pa za investicije. 

 

Rup Franc je vprašal, kdo v občini se ukvarja s pokopališkim protokolom? Njegova 

pripomba, dana že pred časom, se je nanašala na sprevod od mrliške vežice do katedrale in 

nazaj na pokopališče v primeru pogreba. Predlagal je, da se imenuje skupina, ki se sestane z 

župnikom na temo pokopališkega protokola. 

Rihter Jožica pove, da po mnenju Službe vlade RS za lokalno samoupravo to ni v pristojnosti 

občine ampak je v pristojnosti krajevnega župnišča oz. župnika. Predlaga, da se na to temo 

sestane župnijski svet, KS Gornji Grad in župnik.  

 
K točki 7) 

Pod to točko ni bilo razprave. 
 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 20.10 uri. 
 

 

 
 

Zapisala:        Župan: 

Erika PODBREŽNIK       Stanko OGRADI 


